
  
1 Waarom is het principe van de versterkte meerderheid niet volledig doorgevoerd? 

Zie art 30 en 34. Zijn dat wettelijk bepaalde meerderheden?  

 

Antwoord: 

Het VAB Bestuur heeft de intentie om alle besluiten te nemen met versterkte 

meerderheid.  

 

2 Kunnen wij wel een bezonken oordeel over deze GR vormen als we de 

uitwerkingen die in de governance notitie van november 2022 over de feitelijke 

werking en inrichting van dochter MeerVAB nog niet kennen? Zo is het ons 

onduidelijk hoe de inbreng van kapitaal in MeerVAB geregeld wordt.  Is er een 

document beschikbaar waarin dit soort hoofdlijnen al (globaal) zijn uitgewerkt?  

 

Antwoord: 

Het VAB is momenteel bezig met deze documenten en deze zijn onderdeel van de 

oprichting van MeerVab BV. De documenten zijn nog niet volledig afgerond en 

kunnen derhalve nog niet verspreid worden. De nieuwe stukken en notities zijn in lijn 

met de governance notitie van november 2022. Deze actualisatie van de GR  sluiten 

aan op de beoogde uitwerking. 


